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a[EEEer verzending «arENE
Wij hebben gisteren weer ons twee wekelijks overleg gehad met III chad. We hebben daar gesproken over de

stand van zaken van de opschaling van de IC Covid capaciteit en hoe het gaat met de reguliere (non Covid) zorg in ziekenhuizen

en of deze twee zaken op elkaar inwerken.

Alle [IEEE oven het volgende signaal nogal urgent weer:

Of het lukt met de IC opschaling en of het lukt om de reguliere ziekenhuiszorg in stand te houden, hangt voor 100% af van de

mate waarin personeel beschikbaar is. Voor de IC opschaling vinden er bouwkundige voorbereidingen en extra opleidingen etc

plaats.

Maar er zijn nu drie zaken die een groot potentieel risico zijn voor de continuiteit van de curatieve zorg, omdat zij het toch al

krappe personeelsbestand nog verder onder druk zetten:

1. Ziekenhuizen (mn daar waar besmettingshaarden zijn) hebben relatief veel Covid verdachte patiénten (bijv in Amsterdam

UMC nu 53). Zij hebben echter een tekort aan testmateriaal. Verdachte patienten blijven te lang verdacht en zij moeten

daarvoor in het ziekenhuis cohort- en persoonlijke beschermingsmaatregelen treffen. Dit zorgt direct voor verdringing van

zorg in dit ziekenhuis. Dit zou exponentieel kunnen groeien.
2. Doordat zorgpersoneel met klachten lang moet wachten op afronding van het proces “afspraak test-test-uitslag test” zijn zij

lang uit het arbeidsproces. Heeft consequenties voor de totale zorg die ziekenhuis kan leveren.

3. Doordat zorgpersoneel soms in quarantaine moet (ook als ze zelf geen klachten hebben: snotterende kinderen bijv) en

omdat deze periode lang duurt (waarbij ook testperiode meespeelt), neemt de uitval van personeel rap toe. Dit zorgt direct

voor verdringing van zorg in dit ziekenhuis. Ik hoor ook dat de GGDen ook verschillende boodschappen afgeven over

wanneer mensen wel en niet in quarantaine moeten

Vraag: hoe zorg je dat ziekenhuizen voldoende testcapaciteit voor hun patienten hebben, dat hun zorgpersoneel snel getest kan

worden, want anders uitval personeel en verdringing zorg.

Vraag: hebben we voldoende duidelijkheid in de quarantaineregels? En werken deze niet onnodig beperkend in de gevallen dat

mensen zelf geen klachten hebben? Dit zal voor meer essentiele beroepen een probleem zijn.


